
澳門大學

Should you have any queries，please do not hesitate to contact Ms. Tobe Wong at (tobewong@um.edu.mo), or ext. 8646。

寄件者 收件者 信件編號 首次公佈日期

Addressor Addressee Mail Reference No. Date of First Notice

Nil 15/06/2020

Nil 30/06/2020

若有任何疑問或查詢，請致電內線 8646 或透過電郵 tobewong@um.edu.mo 與黃小姐聯絡。

茲通知於澳門大學設施管理及維護處 (N6-3013) 存有下列信件。請於辦公時間內帶同職員證/學生證前來領取。如於首次公佈日期後一個月內無人 

領取，該件將退回郵政局。(辦公時間：星期一至四 9:00-13:00 及 14:00-17:45，星期五 9:00-13:00 及 14:00-17:30)

Please be informed that below is a list of mail which are now at the Facility Management and Maintenance Section located in N6 Room 3013. Should you 
identify any of your mail in the list, please bring along your staff ID card/student card to claim it during office hours (Mondays to Thursdays from 09.00-13.00 
and 14.00 - 17.45, Fridays from 09.00 -13.00 and 14.00- 17.30) within one month after the list is released. Otherwise, it will be treated as unclaimed mail and 
will be returned to Post Office

UNIVERSIDADE DE MACAU

UNIVERSITY  OF  MACAU

待領郵件表 LIST FOR UNDELIVERABLE MAIL


